
  
 
Verslag kascommissie  KempenStroom 
Datum: 17-04-2022 
Betreft periode van oprichting tot en met 31-12-2022 
  
Allereerst dank aan Joop voor de goede voorbereidingen en de prettige ontvangst. 
Wij hebben de financiële transacties over de periode vanaf de oprichting tot en met 31 december 2022 
gecontroleerd. 
Daarbij hebben we een 2 tal opmerkingen mbt BTW welke nader uitgezocht worden door Joop: 

1. Over de ontvangen donatie van Rabobank is BTW afgedragen. Over een gift , zonder 
tegenprestatie, is geen BTW verschuldigde. Echter Rabobank vermeld uitdrukkelijk dat het bedrag 
inclusief BTW is. We hebben afgesproken dat Joop contact opneemt met Rabobank om 
duidelijkheid te krijgen. 

2. Betaling op 26 juni 2022 van een aantal facturen uit 2021 is inclusief een BTW bedrag van € 

52,50. Dit BTW bedrag konden we in eerste instantie niet terugvinden in de BTW aangifte. 
Joop heeft dit verder uitgezocht en aanvullende details gedeeld waardoor het duidelijk en 
akkoord is.  

  
Verder hebben wij nog 3 aanbevelingen/ overwegingen voor het bestuur: 

1. Voor de diverse projecten zijn de kosten nu op de balans geplaatst als vooruitbetaald. Wij 
adviseren om een richtlijn op te stellen om periodiek per project  te toetsen of 
de vooruitbetaling nog terecht op de balans blijft staan (bijvoorbeeld hoe lang mag het duren 
voordat een project tot ontwikkeling komt c.q. wanneer boeken we af omdat het project in 
een aparte BV wordt voortgezet of onverhoopt niet doorgaat) 

2. Aangezien de coöperatie aan de vooravond van de uitgifte van participaties staat is het een 
overweging om de hele geldstroom mbt de participaties via een afzonderlijk 
bankrekening nummer bij Rabobank te laten lopen en op die manier ook duidelijk af te 
scheiden van de financiële transactie van de Coöperatie zelf. 

3. Zet aparte administraties op voor de projecten. Zo vervuil je de administratie van de 
Coöperatie niet en is het eenvoudiger om bij voortzetting in een BV de kosten en baten door 
te leiden naar de externe administratie. Projecten die de Coöperatie zelf in portefeuille 
houdt kunnen ook beter losgeknipt worden van de basis administratie zodat het geheel 
transparant en overzichtelijk blijft. 

  
Met vriendelijke groet, 
  
De kascommissie 
               Ben Schreuder 
               Nicole Slenders 
 


